
P R O T O K Ó Ł 
 

z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 30 maja 2014 roku w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1015, a zakończono o godz. 1315 . 
 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, co stanowi 86,67% (zgodnie 

z listą obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Ołdakowski  

2. Paweł Robert Staśczak 

3. Stanisław Maruszewski 

4. Mirosław Wojtkowski 

5. Michał Gąsowski  

6. Stanisław Stypułkowski 

7. Wojciech Ertman 

8. Sławomir Niemyjski 

9. Witold Moczydłowski 

10. Henryk Stypułkowski 

11. Grażyna Pieńkos 

12. Wiesław Wyszyński 

13. Andrzej Szymoniak 

 

Radni nieobecni na sesji: 

1. Andrzej Koc  

2. Waldemar Turkowski  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 

2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 

3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich, mieszkańcy gminy (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na 

lata 2014-2017 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-2018.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia nadwyżki środków obrotowych.  

9. Sprawozdania finansowe Gminy Szepietowo za 2013 rok oraz sprawozdanie 

z wykonania budżetu gminy za 2013 rok:  

1) wystąpienie Burmistrza; 
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2) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Szepietowa sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2013 rok; 

3) opinia  Komisji Rewizyjnej; 

4) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie 

wniosku o udzielenie Burmistrzowi Szepietowa absolutorium za 2013 rok; 

5) dyskusja; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Szepietowo oraz udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Szepietowa  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo.  

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie.  

12. Ocena zasobów pomocy społecznej.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Szepietowo do realizacji projektu 

systemowego w ramach Działania 7.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej 

integracji”, Poddziałania 7.1.1. „Rozwój upowszechnianie aktywnej integracji przez 

ośrodka pomocy społecznej” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007 - 

2013.  

14. Uchwalenie programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla Gminy 

Szepietowo na lata 2014 – 2032. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 

który powitał wszystkich obecnych i złożył gratulacje Pani sołtys wsi Nowe Warele w 

związku ze zmianą stanu cywilnego, życząc dużo pomyślności na nowej drodze życia.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący poinformował, że: „zanim przedstawię porządek obrad dzisiejszej 

sesji mam ogromną prośbę. W czasie od ostatniej sesji do dnia dzisiejszej sesji zmarła Pani 

Janina Wyszyńska – żona naszego Pana Burmistrza, chciałbym Państwa prosić o powstanie i 

chwilą ciszy uczczenie śmierci zmarłej.” 

Wszyscy obecni powstali i minutą ciszy uczcili śmierć zmarłej. 
 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że „radni naszej rady postanowili zamówić 

Mszę Św. za spokój duszy Pani Janiny Wyszyńskiej. Msza ta odbędzie się 7 czerwca, to jest 

pierwsza sobota miesiąca o godz. 18-ej w Kościele Parafialnym w Szepietowie.” 

Przewodniczący serdecznie zaprosił wszystkich obecnych na Mszę Św. 
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o protokole z poprzedniej sesji została 

przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5.  Burmistrz na wstępie podziękował za pamięć o zmarłej żonie i za zamówioną Mszę 

Św.  Burmistrz złożył informację o pracy między sesjami. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Burmistrza została przyjęta 

jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

wystąpiła Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

W dyskusji zabrał głos: 

- Sekretarz Gminy poinformował, że w budżecie została ujęta „Przebudowa źródeł 

ciepła w obiektach użyteczności publicznej w miejscowości Szepietowo. Będzie to 

największą inwestycją w tym roku. Urząd Marszałkowski w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego na przełomie roku ogłosił konkurs w ramach osi kredytowej - 

Rozwój infrastruktury i ochrony środowiska, wykorzystywania odnawialnych źródeł 

energii na potrzeby własne. I złożyliśmy projekt i udało się. Projekt został bardzo 

dobrze oceniony, na 66 podmiotów nas oceniono na 5 pozycji pod względem 

punktacji. Tutaj jest się czym pochwalić. Projekt jest dość duży 2.244.000 zł, z tego 

1.908.000 mamy w ramach dotacji. To jest ostatni konkurs o tak wysokiej dotacji. To 

jest końcówka tego programu, działania 2007-2013. W nowym okresie 

programowania już niestety będzie po 50% dotacji. My napisaliśmy na 85% na 

maximum i nam się udało. I tu jest o tyle dobrze, że VAT jest kosztem 

kwalifikowanym. W ocenie tych którzy pisali studium wykonalności, opracowywali 

projekt, oni zapisali, że nam ma się to zwrócić. Rocznie oszczędności powinny być 

około 200.000 zł. Napisaliśmy ten projekt na obiekty, które są ogrzewane olejem, 

olejem jest dobrze ogrzewać, jest czysto, ale jest bardzo drogo. Będzie to wielkie 

doświadczenie, wiele jest jeszcze niewiadomych. Po sąsiedzku w gminie Brańsk, 

którzy rok wcześniej zrobili to, to potwierdzili, że mieli oszczędności nawet w 

wysokości 50%. Tutaj są cztery obiekty, przede wszystkim Publiczne Gimnazjum, 

GOK i tu OSP Szepietowo będzie się z tego cieszyć, Urząd Miejski i szatnia. Szatnia 

to jest niewielka rzecz, bo tam mają być dwa solary… . Na czym to polega, tak 

najogólniej. Jeśli chodzi np. o Publiczne Gimnazjum – będą dwie pompy cieplne o 

230 Kw i  3 kolektory słoneczne. Te pompy cieplne to są na zasadzie lodówki, będzie 

sześćdziesiąt sąd do ziemi wprowadzonych, na 100 metrów głębokości - to są takie 

cienkie - 4 cm sądy. Te ciepło z ziemi pobierane sprężarka jeszcze będzie to ciepło 

dobijała do granicy 60, 70 stopni. Będzie to szło na grzejniki. Podobnie planowane 
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jest w GOK-u, a w Urzędzie Miejskim będzie jeszcze fotowoltaika, będzie 42 paneli 

słonecznych, budynek urzędu będzie obczepiony, tu będą solary, w szczycie będą 

panele słoneczne. Zobaczymy co to będzie, przynajmniej budynek urzędu z zewnątrz 

będzie to XXI wiek… . Będziemy tutaj doświadczeniem i przykładem, pionierzy tego 

w OZE. Formy odnawialnego źródła z pomp cieplnych są to zaliczane przez Komisje 

Europejską do odnawialnych źródeł. Dobrze że się udało, na 66 wniosków jakie były 

27 zostało objętych dofinansowaniem, a nasz wniosek jako jeden z nieliczonych o tak 

wysokim dofinansowaniu. Prawdopodobnie będzie problem na Urzędzie Miejskim, 

ponieważ te panele będą wisiały ze szczytu ściany, która nie jest jeszcze docieplona. 

Potem trzeba będzie chyba je zdejmować. Problem będzie również na szatni, gdzie na 

dachu mają być kolektory słoneczne, a jest eternit. Pisaliśmy projekt do Ministerstwa 

Sportu, bo był taki program na remont obiektów sportowych, jednak nie dostaliśmy 

dofinansowania. Może trzeba będzie jeszcze rozmawiać aby cały dach zmienić, nie 

będzie to wielka kwota, bo z klei nie logiczne będzie układanie tych kolektorów na 

eternit, który potem trzeba będzie zdjąć. Jest to temat duży, trochę roboty nas czeka, 

ale od tego jesteśmy i to jest przede wszystkim projekt, który powinien przynieść 

oszczędności w przyszłości.  

Ponadto jest jeszcze jeden projekt. Jesteśmy na etapie podpisania umowy z 

Ministerstwem Administracji i Cyfryzacji i dostajemy 845.000 zł na taki projekt: 

„Okno na świat – przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu” i tam jest dotacja 100%. 

I tu np. gimnazjum dostanie 24 komputery, GOK- 5 i mieszkańcy otrzymają 77 

komputerów.  I to jest 100% dotacji, czyli fajna rzecz, też nam się udało.” 

- Przewodniczący Rady stwierdził, czy taka ingerencja 100 metrów w ziemię nie 

spowoduje jakiejś katastrofy w przyszłości. 

- Sekretarz stwierdził, że trudno powiedzieć nie mam w tym doświadczenia. 
 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIX/202/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.7. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2014-2017 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014-

2018 wystąpiła Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIX/203/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia nadwyżki środków 

obrotowych wystąpił Burmistrz Stanisław Roch Wyszyński, który poinformował, że ZWKiO 

wykazał na koniec 2013 roku nadwyżkę. Zgodnie z przepisami zakład powinien tą nadwyżkę 

przekazać do budżetu albo ją przeznaczyć na cele związane z działalnością tej firmy. Ten 
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zakład ma pewne potrzeby remontów i dlatego też proponuje przeznaczenie tychże środków 

na te cele wymienione w projekcie uchwały. 
 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIX/204/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.9. 1) Sprawozdania finansowe gminy Szepietowo za rok 2013 wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2013 rok złożył Burmistrz Szepietowa - Stanisław Roch 

Wyszyński. 

(sprawozdania dołączone do protokołu) 
 

2) Przewodniczący Rady zapoznał z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 14 marca 2014 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Szepietowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 

2013 rok. 

(uchwała RIO dołączona do protokołu) 
 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Szymoniak zapoznał z opinią 

Komisji Rewizyjnej dotyczącą wykonania budżetu gminy za 2013 r.  

(opinia dołączona do protokołu) 
 

4) Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

w sprawie udzielania absolutorium Burmistrzowi Szepietowa oraz uchwałą Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 22 kwietnia 2014 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie 

wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2013 rok. 
(wniosek oraz uchwała RIO dołączone do protokołu) 

 

5) Dyskusji nie było. 
 

6) Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Szepietowo 

oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szepietowa. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

  Przeprowadzono głosowanie. 

  Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 13 radnych, w głosowaniu 

udział wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu jawnym uchwała w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 

Szepietowo oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szepietowa została podjęta 

jednogłośnie  

(uchwała Nr XXIX/205/13 dołączona do protokołu) 
 

Burmistrz Szepietowa Stanisław Roch Wyszyński podziękował Radzie za udzielone 

absolutorium oraz Pani Skarbnik Gminy - Annie Wiśniewskiej, Sekretarzowi Gminy Panu 
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Ryszardowi Grodzkiemu oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego w Szepietowie, 

którzy przyczynili się do wykonania budżetu gminy. 
  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Pan Burmistrz już od 24 lat to absolutorium 

zawsze otrzymuje.  

Burmistrz stwierdził, że tak to już jest 24 absolutorium, ale chyba to już ostatnie. 

Wcześniej przez 12 lat było udzielane absolutorium zarządowi i przez kolejne dla organu 

jednoosobowego.  

Przewodniczący stwierdził, „dziękujemy Panie Burmistrzu za ten rok i za całe 24 

lata.” 
 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Szepietowo wystąpił Burmistrz Szepietowa, który wyjaśnił, że na sesji w dniu 25 marca 2009 

r. została podjęta uchwała w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo, w której to wprowadziliśmy taki zapis w 

ustępie 4 w § 13: „Wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe przydzielone w planie 

organizacyjnym nie przysługuje za dni, w których nauczyciel nie realizuje zajęć z powodu 

przerw przewidzianych przepisami o organizacji roku szkolnego, rozpoczynania lub 

zakończenia zajęć w środku tygodnia oraz za dni usprawiedliwionej nieobecności w pracy.” 

Chodziło tu głównie o przerwy świąteczne, ferie, nie wakacje i Wojewoda w trybie nadzoru 

nam tej uchwały nie zakwestionował, nie starał się jej uchylić, natomiast Państwowa 

Inspekcja Pracy stanęła po stronie nauczycieli i dała decyzję, żeby te wynagrodzenia 

wypłacić, nie były to wielkie kwoty w granicach 6-7 tysięcy, nie mniej jednak mając to na 

względzie chcemy ten ustęp 4 w § 13 skreślić, więc to porządkujemy.  

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIX/206/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11.  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie złożył 

Dyrektor GOK Pan Tomasz Paduch. Ponadto Pan Dyrektor zwrócił się z prośbą „gdyby udało 

się, nie mówię, że w tym roku może za rok abyśmy mogli ogarnąć plac wokół GOK-u. Udało 

nam się zrobić ten remont w środku. Może to być zrobione gospodarczym sposobem, może 

kwestia zniwelowania terenu przy pomocy naszego zakładu komunalnego. Mają koparkę, 

ziemię by się kupiło. Chodzi o taką naszą wizytówkę, zwracamy się z prośbą, może dałoby 

się to zrobić w etapach. Ponadto ta elewacja na budynku, szczególnie od strony ulicy 

Sienkiewicza, to też źle świadczy o gospodarzu. Napisy tragiczne, trzeba zmienić, farba 

płynie po elewacji. Druga część to po sąsiedzku z radnym Panem Maruszewskim, tam te 

szambo nie zasypane, są jumby stojące, połamane, są garaże stare nie remontowane, gdyby 

tak w perspektywie kilku lat udałoby się to zrobić, bo to aż się prosi, bo środek mamy ładny. 

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że widzimy duże osiągnięcia w dziedzinie Pana 

pracy z młodzieżą. Odnośnie tego zagospodarowania terenu, jak będą już te pompy ciepła 

zamontowane wtedy zobaczymy. 
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Dyskusji nie było 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 

Ad.12. Zasoby pomocy społecznej przedstawiła Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Szepietowie Pani Wanda Bogucka. 

Dyskusji nie było 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o zasobach pomocy społecznej została 

przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad.13. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Szepietowo do 

realizacji projektu systemowego w ramach Działania 7.1 „Rozwój i upowszechnianie 

aktywnej integracji”, Poddziałania 7.1.1. „Rozwój upowszechnianie aktywnej integracji przez 

ośrodka pomocy społecznej” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007 – 2013 

wystąpiła Kierownik M-GOPS Pani Wanda Bogucka. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIX/207/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.14. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu usuwania azbestu i 

wyrobów zawierających azbest dla Gminy Szepietowo na lata 2014-2032 wystąpił Burmistrz 

Szepietowa Stanisław Roch Wyszyński. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXIX/208/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.15. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.16. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Pani Teresa Maksymowicz - mieszkanka kolonii wsi Średnica Pawłowięta, która 

stwierdziła: „moje przybycie na sesję wiąże się z tym, że mam problem odnośnie swojego 

dojazdu i chciałabym się po prostu zwrócić o pomoc w inwestycji – naprawy drogi. Jest to 

problem od kilkunastu lat, ... jest problem dojechania do szpitala. Trzeba przyczepiać 

samochód do ciągnika aby do głównej drogi wyjechać. Mieszkam na kolonii, w zasadzie 

jest to droga dojazdowa do pól gospodarzy, w moim przypadku jest to droga dojazdowa do 

mojej posesji. Problem w dalszym ciągu się utrzymuje, gdyż nawet na rozwój 

gospodarstwa wpływa ta droga ponieważ jestem producentem mleka, tak jak tutaj 
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większość. I jest problem czy samochód po mleko dojedzie, czy też nie, gdyż jest to 

odcinek około kilometra. Wielokrotnie się czepia ciągnik i się wyciąga samochód. 

Prowadzone jest gospodarstwo i problem jest też z dojazdem lekarzy weterynarzy, dostawą 

pasz i wszystko z tym związane, mam też rodziców w starszym wieku, więc są i sprawy 

zdrowotne. Problem jest szczególnie na wiosnę, w czasie roztopów jest spływ wody. W 

tamtym roku zwróciłam się do Burmistrza, trzy samochody dał gruzu, gdzie po prostu 

zginęły w jednej dziurze. Droga jak gdyby ma kształt wąwozu, śniegu nie ma a u nas nie 

ma możliwości wyjechania. Zwracałam się do Burmistrza z tą sprawą wielokrotnie. 

Powstał problem odnośnie podejścia jednego z sąsiadów, gdzie chciał tą drogę jakby dla 

siebie przywłaszczyć. Burmistrz podjął decyzję odnośnie rozgraniczenia tej drogi. Debata 

trwała przez kilkanaście lat, od 2004 roku, a podjęta została decyzja przez sąd w 

Wysokiem Mazowieckiem w roku 2012. Rozumiałam Pana Burmistrza, gdyż wszelaka 

decyzja wiązała się z tym, że nie były rozwiązane sprawy administracyjne, nie było ksiąg 

wieczystych na odcinek drogi na pole jednego z sąsiadów. Obiecał mnie, że z chwilą 

podjęcia decyzji sądu pomoże. Liczę na to w dalszym ciągu. Dosyć ostro może w tym 

momencie się wypowiadam, ale proszę tutaj wszystkich, Pana Przewodniczącego, Wysoką 

Radę, Pana Burmistrza o pomoc, gdyż jest to przerażenie, bo jeszcze cztery miesiące i 

rozpacz ponownie czy w ogóle się da jechać tą drogą, bo na wiosnę tydzień albo i dwa 

samochodem osobowym nie mogę wyjechać.  W XXI wieku to jest naprawdę przerażające. 

Zwracam się jeszcze raz do wszystkich o pomoc w realizacji inwestycji tej, bo dosyć jest 

obszerna, gdyż trzeba zrobić jakieś przepusty i jakaś duża ilość gruzu, bo tam nic po prostu 

się  nie utrzyma. Wszystkim dziękuję za uwagę i proszę o pomoc.” 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „takich problemów mamy masę, jeśli chodzi o naszą 

gminę, zdaje się, że pod koniec roku Pani mąż starał się nas przekonać, ale tutaj nie 

brakuje nam dobrej woli ze strony Rady i Pana Burmistrza, ale niestety te środki są takie 

jakie są i musimy w obrębie tych środków się poruszać. I niestety tam gdzie wyciąga rękę 

dziesięciu to prawdopodobnie prędzej zostanie im podana niż jeden. Tak to wygląda, ale 

tam już wierzby zostały usunięte, zostały te karpy i nie wiadomo czy się ich da wyrwać 

czy się nie da wyrwać. Panie Burmistrza może pan wie, bo to nasz Zakład Wodociągów i 

Kanalizacji usuwał te wierzby.” 

- Burmistrz stwierdził, że „naprawdę nie ma złej woli z naszej strony, natomiast jest zła 

wola ze strony sąsiadów i to nie tylko jednego, ale tam chyba ze trzech jest. Udowadniali, 

że tej drogi w ogóle nie ma. Zanim to skomunalizowaliśmy to sprawa znalazła się w 

Sądzie Administracyjnym, ale jak to skomunalizowali, no nie ma tej drogi, ta droga idzie 

po pasie kolejowym. Co można zrobić na cudzym gruncie ... , więc ja musiałem czyścić 

przedpole prawne. Wreszcie rozgraniczyliśmy, za każdym razem było odwołanie i 

wreszcie chyba w sądzie okręgowym, w sądzie najwyższym chyba nie było, było w innym 

przypadku. I to co Pani wspomniała, tam jest taki duży spływ wody i trzeba tą wodę 

skanalizować w poprzek. W tej chwili robimy pozwolenie wodnoprawne i pozwolenie na 

budowę tego przepustu i to musi być pouzgadniane, bo jeszcze kolej jest po drugiej stronie, 

to nie można tak zrobić, bo ktoś tam krzyknął. No można, ale potem można mieć wyrok za 

samowole budowlaną. I wtedy jak już to skończę i jak przyjdzie do przepustu to i karpy 

wywalimy, bo to będzie kolidować. Za jednym podejściem trzeba będzie wszystko zrobić. 

Zobaczę, czy dalej będą przeszkadzać, bo jak będą to ja nie wiem … . Naprawdę idziemy 

w tym kierunku, żeby to zrobić. Mam nadzieję, że w tym roku to się da zrobić.” 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „będziemy starali się jakoś to zrealizować. Na pewno 

tutaj nie można ręczyć za to wszystko. Jest też tutaj Pani Maksymowicz podanie, ale 

wszystko nam tu powiedziała. Na pewno tam sporo samochodów było wysypane tłucznia i 

trochę z funduszu sołeckiego, ale to jest taki teren gliniasty, że to wchłania. Mnie się 

wydaje, że jeśli nie będzie porządnie utwardzone to Pani Maksymowicz będzie miała 
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zawsze problemy z dojazdem. Ale na pewno trzeba to w jakiś sposób od początku zrobić. 

Została wytyczona droga, teraz trzeba skanalizować tą wodę i dalsze prace jak ta droga 

będzie odwodniona, aby dało się przejechać. Tutaj nikt nie jest wstanie powiedzieć, że 

jutro np. przychodzą koparki i wiozą tłuczeń, i będzie robione. No nie stać nas, po prostu 

nas nie stać. Brak dobrej woli nie wchodzi w rachubę.” 

 

Ad.17. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIX Sesję VI kadencji Rady Miejskiej 

w Szepietowie. Przewodniczący przypomniał, że spotykamy się za tydzień, w sobotę o godz. 

18-ej w naszym kościele na Mszy Św.  
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ewa Bartłomiejczuk                Witold Moczydłowski 


